
Oświadczenie złożone 

przez senatora Władysława Komarnickiego 

na 82. posiedzeniu Senatu 

w dniu 12 lipca 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra cyfryzacji Marka Zagórskiego 

O 2 lata przesunięto wejście w życie przepisów dotyczących elektromobilności w samorządach. Miały  

obowiązywać już od stycznia przyszłego roku. Jednak ani urzędy, ani przedsiębiorcy nie są gotowi. 

Przedsiębiorcy mają kłopot, bo na rynku brakuje wyspecjalizowanych pojazdów elektrycznych i gazo-

wych. O ile kupienie elektrycznego samochodu osobowego czy hybrydowego nie jest problemem, o tyle 

w usługach komunalnych tych pojazdów po prostu nie ma. 

W związku z powyższym proszę o informację, co ministerstwo zamierza zrobić w tej sprawie. 

Z wyrazami szacunku 

Władysław Komarnicki 

 
 


